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The superpowered pirate showdown continues, with Monkey D. Luffy's rubbery limbs
tested to their limit against the fiendish Captain Buggy's Chop-Chop powers! Worse,
Captain Buggy reveals an unexpected connection between himself and Luffyís
long-lost hero, Captain "Red-Haired" Shanks! Only when the dust has cleared does
Luffy's quest to become King of the Pirates truly begin. To learn the route to the Grand
Line, where the legendary treasure called the One Piece is hidden, Luffy and his tiny
crew must endure the Trial of the Forest on a remote jungle island. And waiting over
the seas is the unpredictable Captain Usopp, who claims to be a deadly pirate
captain... but Usopp says a lot of things. A semi-professional liar, Usopp spells endless
headaches for Luffy's crew - but he may be their only ally against the very real dangers
threatening his little town.
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标签

漫画

日本

海贼王

尾田栄一郎

日本漫画

尾田荣一郎

少年漫画

热血
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评论

One Piece

-----------------------------
为什么受伤的总是Zoro?

-----------------------------
one piece 4

-----------------------------
Clahador the butler

-----------------------------
加油吧

-----------------------------
【ONE PIECE
Vol.4】：这一卷的主要内容是『布局』，双方都在为自己的计划做准备。大战一触即
发，克洛以为能稳坐财产，不料草帽横加阻拦。不得不提的是尾田仔对『戏剧冲突』的
把控能力真的是非常的强，剧情进展迅速，丝毫不拖泥带水。
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书评

这一卷的主要内容是『布局』，双方都在为自己的计划做准备。大战一触即发，克洛以
为能稳坐财产，不料草帽横加阻拦。不得不提的是尾田仔对『戏剧冲突』的把控能力真
的是非常的强，剧情进展迅速，丝毫不拖泥带水。
这个篇章其实可以看做是阿拉巴斯坦篇的试水或者超简化版。两个篇...  
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